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PROTOKOŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  31 marca  2021  r.

w  zdalnym  trybie  obradowania

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się w

dniu  31 marca  2021  r. w zdalnym  trybie  obradowania,  udział  wzięli  członkowie  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  oraz  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta

Nowotomyski  - Andrzej  Wilkoński,  Wicestarosta  -  Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady

Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara

Golon.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  Komisji  stanowią  załącznik  nr  I  do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski,  który  powitał  wszystkich  obecnych.  Przewodniczący

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami,  a

wszelkie  zapytania  i uwagi  mogli  kierować  na adres  mailowy  Biura  Rady.  Na zapytania

udzielone  ustnie.odpowiedzi  zostały  udzielone  częściowo  na piśmie  i częściowo  zostaną

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chce  zadać  pytanie?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  1. Porządku  obrad.

Ad.l.  Ocena  stanu  bezpieczeństwa  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w  2020  roku.  (Straż

Pożarna,  Sanepid,  Weterynaria,  Nadzór  Budowlany,  Policja).

Przewodniczący  poinformował,  że  do  przedstawionych  przez  służby  informacji

dotyczących  stanu  bezpieczeństwa  nie  wpłynęły  żadne  pytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poinformował,  że  Komisja  przyjmuje  bez  uwag  ocenę  stanu

bezpieczeństwa  na XXVI Sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i przeszedł  do punktu  2.

Porządku  obrad.



Ad.2.  Bezpieczeństwo  na  drogach  Powiatu  Nowotomyskiego  - analiza  liczby  zdarzeń

drogowych  (wypadków  i kolizji)  na poszczególnych  drogach  powiatowych  w  2020  roku.

Przewodniczący  oddał  głos  Przewodniczącemu  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Krzysztofowi  Pacholak.

Radny  Krzysztof  Pacholak  szczegółowo  omówił  zdarzenia  drogowe  na poszczególnych

drogach  powiatowych  w roku  2020,  na podstawie  materiału  stanowiącego  załącznik  nr 2 do

protokołu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  3. Porządku  obrad.

Ad.3.  Analiza  możliwości  pozyskania  środków  zewnętrznych  na  realizację  inwestycji

drogowych.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Materiały  stanowią  załącznik  nr  3 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  4. Porządku  obrad.

Ad.4.  Analiza  rynku  pracy  i stanu  bezrobocia  w Powiecie  Nowotomyskim  według  stanu  na

koniec  2020  roku.

Przewodniczący  poinformował,  że do przedmiotowego  punktu,  na dzisiejszej  sesji

przewidziana  jest  prezentacja,  która  zostanie  omówiona  przez  Panią  Dyrektor  Powiatowego

Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Materiały  stanowią  załącznik  nr  4 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  5. porządku  obrad.

Ad.5.  Aktywne  formy  przeciwdziałania  bezrobociu  zaplanowane  na 2021.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Materiały  stanowią  załącznik  nr  5 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  6. Porządku  obrad.

Ad.6.  Informacja  z realizacji  planu  finansowego  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym

Tomyślu  za rok  2020  oraz  plan  na rok  2021.

Przewodniczący  zapytał,  czy do informacji  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Materiały  stanowią  załącznik  nr  6 do protokołu.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  7. Porządku  obrad.

Ad.  7 Informacja  o zmianach  budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  do Pani  Skarbnik?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  8. Porządku  obrad.



I

Ad.8.  Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym

Przewodniczący  poinformował,  że do sprawozdania  wpłynęły  dwa zapytania  Radnych

Krzysztofa  Pacholaka  i Adam  Pilca.  Radny  Krzysztof  Pacholak  na pytanie  dotyczące  zmian  w

budżecie  Powiatu  otrzymał  pisemną  odpowiedź.  Radnemu  Adamowi  Pilc na pytanie  dotyczące

sytuacji  finansowej  SP ZOZ-u  Starosta  udzieli  odpowiedzi  ustnie.

Starosta  w odpowiedzi  na zapytanie  Radnego  Adam  Pilca,  poinformował,  że Zarząd

negatywnie  rozpatrzył  wniosek  o zapewnienie  środków  finansowych  w kwocie  500  tys.  zł na

wykonanie  dokumentacji  projektowej  obejmującej  modernizację  i przebudowę  obiektu

szpitalnego.  Złożony  został  wniosek  poprzez  Wojewodę  do Premiera  w sprawie  skorzystania

ze  środków  Inwestycji  Samorządowych  na  18  mln.  zł  na  kompleksową  rozbudowę  i

modernizację  szpitala.  Starosta  dodał,  że rząd przystępuje  do prac  nad zmianą  struktury

szpitali  w kraju  i być  może  powiaty  nie będą  prowadzić  szpitali.  Angażowanie  się, zwłaszcza

przed  decyzją  o przyznaniu  18  mln.  wnioskowanych  środków  w zaciąganie  kolejnych  500  tys.

zobowiązań,  zdaniem  Zarządu  jest  nierozsądne.  W przypadku  pozytywnych  decyzji  Starosta

stwierdził,  że Rada może  spotkać  się  w trybie  pilnym.  Dzisiaj  Starosta  otrzymał  informację

telefoniczną  od osoby  reprezentującej  stronę  rządową  o zaproponowaniu  1 mln.  zł zamiast  18

mln.  Starosta  nie  chce się  odnosić  do tej  decyzji  ponieważ  1 mln.  zł w  stosunku  do

wnioskowanych  18  mln.  wygląda  mizernie.  W odniesieniu  do drugiej  części  zapytania  Pana

Radnego  Adama  Pilca tj. jakie  pomysły  ma Zarząd  na rozbudowę  i modernizację  szpitala,

Starosta  odpowiedział,  że zależy  to  od wielu  uwarunkowań  zewnętrznych,  na które  nie  mamy

wpływu,  a naszym  wewnętrznym  uwarunkowaniem  jest  sytuacja  finansowa  Powiatu  i ciągłe

obawy  o realizację  dochodów,  które  będą  pozwalały  na wypełnienie  pewnych  zobowiązań.

Starosta  przypomniał,  że jest  złożony  jeszcze  jeden  wniosek  na kwotę  60 mln.  zł dotyczący

drogi  Opalenica-Lwówek  i na ten  temat  nie ma żadnej  informacji.  Ponadto  w sierpniu

ubiegłego  roku  złożyliśmy  wniosek  na  drogi  samorządowe  i jest  informacja  pisemna  o

zakwalifikowaniu  remontu  drogi  w  Śliwnie,  natomiast  nie  ma żadnych  dodatkowych  informacji

i wyznaczonego  terminu  podpisania  umowy,  ponieważ  nie ma ostatecznej  decyzji  Premiera

Rządu.  Na dalszą  część  pytania  Pana Radnego  jaki  jest  pomysł  na funkcjonowanie  SPZOZ  w

Nowym  Tomyślu,  Starosta  odpowiedział,  że wszystkie  wspomniane  wcześniej  rzeczy  nie

upoważniają  Nas  do  wychodzenia  przed  szeregi  budowania  wizji  funkcjonowania  i przyszłości

tej  placówki.  Na dzień  dzisiejszy  placówka  boryka  się z ogromnymi  problemami,  niestety  także

lokalowymi,  co jest  przykre,  ponieważ  kilka  lat temu  dokonaliśmy  ogromnej  poprawy

warunków,  natomiast  nałożone  przepisy,  co  do  funkcjonowania  pewnych  obszarów

lecznictwa  zamkniętego,  jakby  zapomniały  o tym,  że  niektórzy  wykonali  wiele  prac  i

dostosowali  warunki  szpitala  do  wymogów.  Teraz  wprowadzono  inne  wymogi  i trudno  będzie

się w ciągu  jednego  roku  przestawić.  Na dziś  sytuacja  jest  dość  trudna.  Jest  kolejny  pomysł

rządu,  żeby  samorządy  zajęły  się masowymi  szczepieniami.  My  nie  robimy  tego  dla  rządu,  tylko

przymierzamy  się  do  zorganizowania  punktu  5-stanowiskowego.  Mówi  się  o tysiącach

szczepień.  W czwartek  mamy  spotkanie  z Dyrektorem  i chcemy  podjąć  się tego  wyzwania  w

trosce  o bezpieczeństwo  Naszych  mieszkańców.



Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  Starostę,  czy  posiada  wiedzę  w  zakresie

rozstrzygnięcia  dofinansowań  dla gmin  popegeerowskich  z Programu?  Beneficjentem  nie jest

Starostwo,  ale są gminy  wchodzące  w skład  naszego  powiatu.  Radnemu  nasuwa  się  refleksja

odnośnie  Rządowego  Funduszu  Dróg  Lokalnych  i składania  wniosku  na 60 mln. zł. Jest to

utopijne  składanie  wniosku,  tylko  po  to  by  wniosek  złożyć,  a dużo  większe

prawdopodobieństwo  pozyskiwania  środków,  byłoby  poprzez  ich pozyskiwanie  etapami.

Starosta  poinformował,  że nie posiada  żadnych  informacji  odnośnie  rozstrzygnięć

Programu  dotyczącego  gmin  popegeerowskich,  zarówno  od gmin  jak  i z innych  źródeł.  Z kolei

jeżeli  chodzi  o budowę  drogi  Opalenica-Lwówek  zdajemy  sobie  sprawę  jakich  środków  będzie

wymagała  ta inwestycja.  Jesteśmy  w trakcie  opracowywania  dokumentacji,  ponieważ  jej brak

nie pozwala  na prowadzenie  rozmów  o innych  możliwościach  dofinansowania  i dopóki  istnieją

to nie należy  z tego  rezygnować.  Na ten  rok  jest  uruchomiony  program  na realizację  zadań

drogowych,  który  został  ograniczony  tylko  do poprawy  bezpieczeństwa  na skrzyżowaniach.

Niestety  zapisy  w konkursie  zmuszają  Nas do wyszukiwania  takich  miejsc,  które  będą  w całości

rozwiązywały  problem.  Zostanie  wówczas  przygotowana  dokumentacja  na złożenie  takiego

wniosku  na maksymalne  dofinansowanie  do 200 tys. Dotyczy  jednego  ze skrzyżowań  w

mieście  Opalenica.

Radny  Patryk  Kąkolewski  w  odniesieniu  do  wniosku  o zapewnienie  środków

finansowych  w kwocie  500 tys. zł na wykonanie  dokumentacji  projektowej  obejmującej

modernizację  i przebudowę  obiektu  szpitalnego  uważa,  że Dyrektor  jest samodzielnym

Dyrektorem  szpitala  w Nowym  Tomyślu,  dlatego  powinien  sam poczynić  kroki  by jakieś  środki

znaleźć.
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Radny  Sylwester  Kamyszek  przy  okazji  dyskusji  o funduszach  szpitala,  radny  zapytał

czy znane  są przyczyny  zadłużenia,  które  w ubiegłym  roku  było  o 300  tys.  zł niższe?  Czy Starosta

posiada  wiedzę  z czego  wynika  ten  dość  duży,  w porównaniu  z ubiegłym  rokiem,  niedobór?

Starosta  poinformował,  że główną  przyczyną  takiej  sytuacji  ekonomicznej  jest  to, że

szpital  nie realizował  w pełni  kontraktów,  w związku  z okresem  pandemii.  Z jednej  strony  w

ubiegłym  roku  tj. marzec,  kwiecień,  maj,  pojawiały  się  apele  o ograniczenie  planowych  przyjęć,

po czym  w miesiącach  wakacyjnych,  kiedy  sytuacja  się  poprawiła  NFZ mówi,  że skoro  się  nie

wykonuje  kontraktu,  to trzeba  umniejszyć  ryczałt.  Po wielu  różnych  naciskach,  także  i

samorządowych,  okazało  się, że termin  realizacji  kontraktu  został  przesunięty  do realizacji  na

ten rok.  Teraz  mamy  podobną  sytuację  i był  apel o to, żeby  do minimum  ograniczyć  tzw.

planowe  zabiegi.  Ludzie  czekają  na określone  świadczenia  zamkniętych  zakładów  służby

zdrowia.  Z jednej  strony  nakłada  się  obowiązki  by leczyć  pacjentów  covidowych  i będziemy

mieli  60 łóżek  związanych  tylko  z Covidem,  a z drugiej  strony  należy  zadać  sobie  pytanie,  ile

innych  łóżek  zostanie.  Jeżeli  nie można  planowo  przyjmować  na endoprotezy,  jeżeli  ogranicza

się wszystkie  inne  sprawy,  łącznie  z okulistyką,  na którą  jest  ogromne  zapotrzebowanie,  to  jak

sami Państwo  widzicie  głównym  powodem  wyniku  finansowego  jest  także  to, że szpital  nie

realizuje  w pełni  umowy  z NFZ, ponieważ  nie wykonuje  procedur.  Starosta  dodał,  że pomimo

tego  Resort  Zdrowia  czy Resort  Finansów  prosi  o podanie  kosztów,  które  szpital  poniósł  na

dostosowanie  szpitala,  który  prowadzi  oddziały  covidowe.



Radny  Patryk  Kąkolewski  poinformował  o oficjalnej  informacji,  która  znajduje  się na

stronie  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych,  że  Powiat  Nowotomyski  otrzymał

dofinansowanie  1  mln.  zł  oraz  dwie  gminy  z powiatu  nowotomyskiego  otrzymały

dofinansowanie  - gmina  Zbąszyń  oraz  Miedzichowo.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  ? Nikt  się  nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

i

b)  Informacja  z realizacji  zadań  Powiatowego  Urzędu  Pracy  z 2020  roku  oraz  aktualna

sytuacja  na rynku  pracy  w  Powiecie  Nowotomyskim.

Przewodniczący  poinformował,  że na sesji Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w

Nowym  Tomyślu  Bogumiła  Sprywa  przedstawi  informację  z realizacji  zadań  Powiatowego

Urzędu  Pracy  z 2020  roku  oraz  omówi  aktualną  sytuację  na  rynku  pracy  w Powiecie

Nowotomyskim.

Przewodniczący  poinformował,  źe nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  informację  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

c) Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w  Powiecie

Nowotomyskim  w  2020  roku:

1)  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Nowym  Tomyślu,

2)  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  Nowym  Tomyślu,

3)  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-Epidemiologicznej  w Nowym  Tomyślu,

4)  Powiatowego  Inspektoratu  Weterynarii  w  Nowym  Tomyślu,

5)  Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do informacji  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  ww.  informacje  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

d)  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie

Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Podział  działki  nr  88 w celu  oddzielenia

części  zajętej  pod  drogę  gminną  od  części  zajętej  pod  drogę  powiatową  w  Piotrach").

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie

Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Podział  działki  nr 88 w celu  oddzielenia

części  zajętej  pod  drogę  gminną  od części  zajętej  pod  drogę  powiatową  w  Piotrach").

Wyniki  głosowania



ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Waichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU  (1)

Edwin  Pigla

Członkowie  komisji  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

e)  Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie

Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa  drogi  w  Piotrach").

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie

Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa  drogi  w  Piotrach").

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,

Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Edwin  Pigla

Członkowie  komisji  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

f)  ProjektuchwaływsprawieudzieIeniapomocyfinansowejGminieMiedzichowo(dot.

wsparcia  realizacji  zadania,  polegającego  na  wykonaniu  zadań  związanych  z

uruchomieniem,  promocją  i działalnością  Szlaku  Wikliny).

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Do systemu  zalogował  się radny  Edwin  Pigla.



Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo  (dot.

wsparcia  realizacji  zadania,  polegającego  na  wykonaniu  zadań  związanych  z

uruchomieniem,  promocją  i działalnością  Szlaku  Wikliny).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

g)  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  - omówiła  oroiekt  uchwałv  w sorawie  zmianv

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  r.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  i zapytał  czy są jakieś  pytania?  Do dyskusji

włączył  się radny  Sylwester  Kamyszek,  któremu  Przewodniczący  udzielił  głosu.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  ile zostało  wolnych  środków  z lat  poprzednich?

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  poinformowała,  że rok 2020  został  zakończony

wolnymi  środkami  z lat  ubiegłych  w  wysokości  14.409.656,99  zł  po  wprowadzeniu

5.910.028,51  zł stan  wolnych  środków  pozostanie  w wysokości  8.499.628,48  zł.

Radny  Krzysztof  Pacholak  poprosił  o doprecyzowanie,  czego  dotyczy  zwiększenie

kwoty  1 mln.  zł w drogach  powiatowych  na zakup  usług  remontowych  i 200  tys.  zł na zakup

usługpozostałych?  CzytopIanowaneremontywwyznaczonychjużmiejscach?CzytoogóIna

kwota  jest  w tej  chwili  nie  dedykowana  na konkretne  zadanie?

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  odpowiedziała  na pytanie  radnego,  że kwota  1 mln.

zł to  kwota  jaką  planuje  się przeznaczyć  na wykonanie  remontów  cząstkowych  dróg  na terenie

powiatu,  natomiast  kwota  200  tys.  zł to  kwota  brakująca  w tym  momencie  do uregulowania

należności  z tytułu  zimowego  utrzymania  dróg.

Radny  Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy przedmiotowy  1 mln.  zł jest  już  podzielony,  w

których  miejscach  będą  te remonty  realizowane,  czy  na chwilę  obecną  jeszcze  nie?

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  odpowiedziała,  że na chwilę  obecną  jeszcze  nie.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.



Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, I\IIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

h)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2021  - 2032.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021  - 2032.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

i) Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do rea1izacji  w okresie  od dnia  01.01.2019

r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój

2014-2020.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.



Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od dnia  01.01.2019

r. do  dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój

2014-2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,

Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

j)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych

na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Sekretarz  Ewę Bąbelek.

Sekretarz  Powiatu  Ewa Bąbelek  - omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  określenia

rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego

w 2021  roku.

Przewodniczący  zapytał  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek

ogólnodostępnych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2021  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)



Władysław  Napierała

Członkowie  komisji  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

k) Apel Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  przystąpienia  niepublicznych

zakładów  opieki  zdrowotnej  z terenu  gminy  Nowy  Tomyśl  do procesu  szczepienia

mieszkańców  gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodniczący  zapytał  czy są jakieś  pytania?  Do dyskusji  zgłosiła  się  Przewodnicząca

Rady Powiatu  Renata  Gruszka.

I

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Renata  Gruszka  poinformowała,  że Spółka  Zdrovita  już

odpowiedziała  na apel. Dyrektor  SPZOZ wystąpił  do Zdrovity  z prośbą  o pomoc  w obsadzeniu

kilku sobót  w kwietniu,  w maju i czerwcu.  Na miesiąc  kwiecień  Pan Dyrektor  dostał  już

harmonogram  od Zdrovity  zespołów  szczepiennych  w skład,  którego  będą  wchodzić  lekarze  i

panie  pielęgniarki.  Przewodnicząca  chciałaby  prosić  radnych,  mieszkających  na terenie  gmin,

by dotarli  do lekarzy  rodzinnych,  którzy  nie wykonują  szczepień,  bo tak jak powiedział  Pan

Starosta,  szykują  się duże zmiany.  Wczoraj  po Zarządzie  dyskutowaliśmy  na temat  tego  w  jaki

sposób  zorganizować  masowe  szczepienia  w powiecie  nowotomyskim.  Jest pomysł,  aby

masowe  szczepienia  przeprowadzić  w PCS, przy czym  niezbędne  będzie  obsadzenie  co

najmniej  pięciu  takich  zespołów,  abyśmy  spełnili  wymogi  zarówno  wojewody,  jaki i NFZ w

zakresie  ilości szczepień,  które  musielibyśmy  przeprowadzać  dziennie.  Stąd  prośba  by

zaapelować  do lekarzy  rodzinnych,  aby  włączyli  się  w cykl szczepień,  bo to przecież  mieszkańcy

ich gmin  będą  szczepieni  na terenie  powiatu.  Sam szpital  i Zdrovita  nie są w stanie  w całości

zabezpieczyć  tych prawdopodobnie  dziesięciu  zespołów  na dzień dlatego,  że przewiduje  się

szczepienie  od godziny  8 do 18, a wiadomo,  że nikt  nie jest  w stanie  10 godzin  dziennie  bez

przerwy  pełnić  takiego  dyżuru,  będąc  w pełnym  skupieniu  i w pełnej  gotowości.  Będą  musiały

być dwa takie  zespoły  na dzień,  przy czym nie musi być w każdym  zespole  lekarz. Potrzebne

będą  panie pielęgniarki.  Z wytycznych  wynika,  że mogą  szczepić również  sanitariusze,

ratownicy  medyczni  oraz panie higienistki  z co najmniej  6-miesięcznym  stażem pracy.  W

Zdrovicie  pracują  panie  higienistki,  więc  na pewno  zaangażują  się  w  pomoc.  Pani

Przewodnicząca  ma nadzieję,  że uda się zaszczepić  populację  pomagając  szpitalowi.  Tak

naprawdę  na starostwie  i szpitalu  będzie  ten obowiązek  spoczywał,  ale cel jest  szczytny  żeby

w jak najszybszym  czasie, jak najkrótszym,  jak największą  populację,  mieszkańców  powiatu

nowotomyskiego  zaszczepić  bo jak  Państwo  obserwujecie  statystki  są zatrważające.  Ilość osób

chorujących  na covid  w Naszym  powiecie  jest  duża i szerzenie  się  tej infekcji  jest  duże. Dlatego

rozmawiajcie  Państwo  ze swoimi  lekarzami  rodzinnymi  aby wspomogli  szpital w cyklu

szczepień.

Przewodniczący  podziękował  Pani Przewodniczącej  i zapytał  czy do treści  apelu są

jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  apel pod głosowanie.



Głosowano  w sprawie:

Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  przystąpienia  niepublicznych  zakładów

opieki  zdrowotnej  z terenu  gminy  Nowy  Tomyśl  do procesu  szczepienia  mieszkańców

gminy  Nowy  Tomyśl.

Wyniki  głosowania:

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  przyjęli  apel  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Ad.9.  Wnioski  i opinie  komisji.

Przewodniczący  nawiązał  do wypowiedzi  Pani Przewodniczącej.  Przewodniczący

twierdzi,  że to ważne  by wszyscy  włączyli  się  w szczepienia,  które  są jedynym  lekarstwem  by

zdusić  epidemię.  Przewodniczący  zauważa,  że są  duże  problemy  z rejestracją.  Osoby

zarejestrowane  przez  internet  są w gorszej  sytuacji  niż osoby  rejestrujące  się  w szpitalu  na

początku.  Dochodzi  do absurdów,  gdzie  osoby  70 plus  nie są do końca  jeszcze  zaszczepione,  a

szczepi  się już osoby  z końcówki  rocznika  1960.  Z informacji  jakie  posiada  Przewodniczący

część osób  z Nowego  Tomyśla  jeździła  do różnych  miejscowości  w całym  kraju,  gdzie  było

szczepienie  by się  zaszczepić.  Ludzie  zaczynają  się  denerwować  na widok  dużej  ilości

nekrologów  na słupach,  które  są całe  zaklejone.  Dlatego  Przewodniczący  dołącza  się  do słów

pani  Przewodniczącej.  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  również  zgłosiła,  że jest  możliwość

użyczenia  lokalu  do szczepień.  Cały klub  na piętrze  jest  do dyspozycji.  Jest  jeden  mankament

- nie ma windy,  ale to nie jest  problem  bo, osoby  potrzebujące  windy  mogą  udać  się  do

szpitala.  Najważniejsze  jest  to, żeby miał  kto szczepić  i by jak najwięcej  osób zostało

zaszczepionych.  Informacje,  które  otrzymujemy  o ilościach  zarażonych  osób w  Nowym

Tomyślu  przerażają,  w niektórych  momentach  byliśmy  rekordzistami.  Z informacji  jakie

posiada  Przewodniczący  od  Pana  Starosty  o ogólnym  szczepieniu  w  województwie

wielkopolskim  Nowy  Tomyśl  w porównaniu  z innymi  powiatami  nie wypada  źle, ale wiadomo,

że lepiej  gdyby  był  na pierwszym  miejscu.  Pan Dyrektor  zrobił  dużo,  ale  bez pomocy  spółek

lekarza  rodzinnego  iinnych  podmiotów  to się  nie uda.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Zgłosił  się  radny  Dariusz  Chłopek,

któremu  Przewodniczący  udzielił  głosu.

Radny  Dariusz  Chłopek  poinformował,  że w godzinach  rannych  otrzymał  informację  z

firmy  Top Med,  która  wyszczepia  populacyjnie.  Zwrócili  się z prośbą,  aby rozpowrzechnić

wiadomość,  że mają  dużą  ilość  szczepionek  firmy  Pfizer  i zapraszają  wszystkie  osoby,  które



mają  powyżej  60 lat  do Babimostu,  Sulechowa  i Zbąszynka.  Radny  może  udostępnić  numer

telefonu  osoby,  która  rozporządza  planem  szczepienia  na tym  terenie.  Nie  chcą  by szczepionki

się zmarnowały,  bo dostali  je w bardzo  dużej  ilości.  Mogą  zgłaszać  się także  osoby,  które  nie

rejestrowały  się w systemie,  wystarczy  dokument  tożsamości  i w określonych  godzinach  po

prostu  stawić  się na szczepienie  i będą  zaszczepieni.  Co prawda  jest  to  oddział  lubuski  NFZ,

ale nie stanowi  to żadnego  problemu.  Szczepienia  zaczynają  się  dziś od godziny  14 w

Babimoście,  jutro  po godzinie  14  w Zbąszyniu.  Jest  też  możliwość  szczepienia  w Sulechowie.

Przewodniczący  podziękował  radnemu  i zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  IO. Porządku  obrad.

Ad.lO.  Sprawy  różne.

a)  Zapoznanie  się  z pismem  Ambasadora  Rzeczypospolitej  Polskiej  na  Ukrainie

dotyczącym  przyznania  stadionowi  w  Tarnopolu  imienia  Romana  Szuchewycza  oraz

informacjami  Wydziału  Rozwoju  i Strategii  dotyczącymi  współpracy  z miastem

Tarnopol  na Ukrainie  oraz  innymi  miastami  i powiatami.

Pismo  oraz informacja  Wydziału  Rozwoju  i Strategii  stanowią  załącznik  nr 7 do

protokołu.

Przewodniczący  oddał  głos  Panu  Staroście.

I

Starosta  omówił  pismo  Ambasadora  Rzeczypospolitej  Polskiej  na Ukrainie  dotyczące

przyznania  stadionowi  w  Tarnopolu  imienia  Romana  Szuchewycza.

Przewodniczący  zapytał  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Do dyskusji  zgłosił  się  radny

Sylwester  Kamyszek,  któremu  Przewodniczący  oddał  głos.

Radny  Sylwester  Kamyszek  poinformował,  że z wielkim  smutkiem  obserwuje  sytuację

na Ukrainie,  póki  co jest  to suwerenny  kraj.  Radny  zgadza  się  z Panem  Starostą  odnośnie

przemyślenia  kwestii  dotyczącej  współpracy.  Radny  ma nadzieję,  że władze  Tarnopola  po

sugestiach  ambasadora  i innych  współpracujących  samorządów  przemyślą  przedmiotową

decyzję.  Radny  bezwzględnie  nie wyobraża  sobie  by Powiat  Nowotomyski  wysyłał  młodzież

czy  delegacje,  a tym  bardziej  by  uczestniczyli  na  takim  obiekcie  pod  taką  nazwą

kontrowersyjnej  postaci.  Przypomnijmy  sobie,  że w krótkim  okresie  czasu  wymordowali  100

tys.  Polaków  i do dziś  ta sprawa  nie znalazła  pozytywnego  rozstrzygnięcia.  Radny  uważa  by

dać  sygnał,  że nie wyobrażamy  sobie  współpracy  w dziedzinie  sportu,  w dziedzinie  kultury,

jeżeli  takie  rzeczy  robią.  Trzeba  podejść  poważnie  do  tematu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  zaproponował,  żeby  tym  tematem  na najbliższym  posiedzeniu  zajęła

się Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  I Polityki  Społecznej.  Trzeba  przeanalizować  to

co powiedział  Radny  Sylwester  Kamyszek.

Do dyskusji  zgłosił  się Starosta,  któremu  Przewodniczący  udzielił  głosu.

Starosta  podziękował  za głos  Radnemu  Sylwestrowi  Kamyszkowi,  który  nawiązał  do

wycieczki  do Tarnopolu  i pomnika  Bandery  i jednocześnie  poinformował,  że współpraca  z

miastem  Tarnopol  wyniknęła  z zupełnie  innych  przyczyn.  Dla  porównania  Powiat

Nowotomyski  jest  siedemdziesięcio  kilku  tys. powiatem  złożonym  z 6 samorządów,  z kolei



miasto  Tarnopol  to  300  tys.  miasto,  więc  relacje  typu  samorządowego  są  wybiórcze,  bo  to  inna
jednostka,  żyjąca  innymi  problemami.  Na pytanie,  czy  ta współpraca  ma się odbywać  czy nie,
trzeba  uwzględnić  wszystkie  aspekty,  ale generalnie  my niewiele  tracimy.  Jeżeli  chodzi  o
stronę  ukraińską,  - trzeba  uwzględnić  sytuację,  która  w zakresie  reaktywowania  pewnych
historycznych  zdarzeń  jest  dość  duża.  Ambasador  delikatnie  apeluje  do samorządów  i dobrze
byłoby,  gdyby  strona  rządowa  jednoznacznie  się  wypowiedziała  co do tej  kwestii,  bo byłoby
łatwiej,  a tak  poszczególne  samorządy  wojują  z niepodległą  Ukrainą.  Doskonale  wiemy,  że albo
jest  to  prowokacja,  albo  powołuje  się osoby,  które  na to  nie  zasługują  i później  nie  wiadomo,
co z tym  zrobić.  Rada  Powiatu  może  zadecydować,  niekoniecznie  o rozwiązaniu  współpracy,

ale są  różne  formy,  na przykład  wyczerpanie  się powodów  współpracy,  także  tutajjest  apel  ze
strony  Zarządu  by przy  okazji  kompleksowo  podejść  do  tego  tematu  i spróbować  go rozwiązać.

Przewodniczący  również  nawiązał  do wycieczki  do Tarnopola  zapytał,  czy są  jakieś
wnioskii  opinie?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski

podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Bj.idżetowej

Rozwoju  Gd)spodarczego

ig-niew mkowski

Przygotowała:  Daria  Nawrot
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Brambor  Marcin  (obecny)

Chłopek  Dariusz  (obecny)

Drąg  Konrad  (obecny)

Frąckowiak  Adam  (obecny)

Galas  Maria  (obecny)

Kaczmarek  Dorota  (obecny)

Kamyszek  Sylwester  (obecny)

Kąkolewski  Patryk  (obecny)

Kozecki  Ireneusz  (obecny)

Markowski  Zbigniew  (obecny)

Napierała  Władysław  (obecny)

Pacholak  Krzysztof  (obecny)

Pieprzyk  Jacek  (obecny)

Pigla  Edwin  (obecny)

Pilc  Adam  (obecny)

Szczechowicz  Tomasz  (obecny)

Wichtowski  Marek  (obecny)

Wilkoński  Andrzej  (obecny)
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